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Protokół posiedzenia nr 41/2021 

Komisja Rozwoju Gospodarczego i Finansów RM 

w dniu 28 kwietnia 2021r. od godz. 15.15 do 17.00 

 

Skład komisji - 4 radnych zgodnie z uchwałą Rady Miejskiej, obecnych 4 członków – lista obecności 

stanowi zał. nr 1 do protokołu. 

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: 

Burmistrz Miasta – Ryszard Niedziółka  

Zastępca  Burmistrza – Maciej Wróbel  

Sekretarz Miasta – Halina Kuriata  

Skarbnik Miasta – Kamila Wybraniec  

Naczelnik Wydziału Oświaty i Spraw Społecznych  – Katarzyna Kopeć 

Naczelnik Wydziału Zarządzania Majątkiem, Architektury i Urbanistyki – Katarzyna Jezierska 

Ad. pkt 1.  

Posiedzenie otworzył Marian Toruński - Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów 

Rady Miejskiej, który powitał zebranych i stwierdził prawomocność obrad. 

Ad. pkt 2. 

Przewodniczący Komisji Marian Toruński przedstawił poniższy porządek obrad. 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przyjęcie porządku obrad.   

3. Opinia wniosku A.M. w sprawie repatriacji. 

4. Opinia wniosku V.V. w sprawie repatriacji. 

5. Opiniowanie projektów  uchwał w sprawach: 

5.1 zmiany uchwały Nr XXXIII/230/2020 z dnia 30 grudnia 2020 r. w sprawie uchwalenia  Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Miejskiej Kętrzyn na lata 2021-2033. 

5.2 zmian w budżecie miasta Kętrzyn na rok 2021.  

5.3 zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy Miejskiej 

Kętrzyn. 

5.4 uchwalenia „Wieloletniego Programu Gospodarowania Mieszkaniowym Zasobem Gminy Miejskiej 

Kętrzyn na lata 2021-2025”. 

5.5 nadania nazwy ulicy „Wiosenna”   w mieście Kętrzyn. 

5.6 nadania nazw ulicom w mieście Kętrzyn. 

5.7 powołania Młodzieżowej Rady Miejskiej w Kętrzynie i nadania jej statutu. 

5.8 zmiany uchwały nr LVI/328/18 Rady Miejskiej w Kętrzynie z dnia 5 lipca 2018 r.  w sprawie 

ustalenia maksymalnej liczby zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych oraz zasad 

usytuowania miejsc sprzedaży i podawania napojów alkoholowych na terenie Gminy Miejskiej 

Kętrzyn. 

5.9  zlecenia Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Kętrzynie przeprowadzenia kontroli. 
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5.10 wystąpienie ze Związku Miast Polskich. 

5.11 przekazania pisma według właściwości. 

Członkowie Komisji nie wnieśli zmian do przedstawionego porządku obrad. Przewodniczący Komisji 

poddał pod głosowanie przyjęcie porządku obrad, przy udziale 4 członków  w głosowaniu : 4 głosów 

„za” porządek został przyjęty.  

Ad. pkt 3 Opinia wniosku A.M. w sprawie repatriacji.  

Przewodniczący Komisji Marian Toruński  odczytał  opinię Burmistrza Miasta Kętrzyn. Poinformował, że 

Burmistrz Miasta Kętrzyn z uwagi na brak gotowych do zamieszkania lokali komunalnych oraz 

trudności w zapewnieniu zatrudnienia repatriantom negatywnie zaopiniował w/w wniosek. Mając 

powyższe na uwadze na chwilę obecną Gmina Miejska Kętrzyn nie ma możliwości stworzenia 

właściwych i godnych warunków do osiedlenia.  

Radna Zofia Waszkiewicz chciałaby wiedzieć jakie działania muszą być podjęte aby przyjąć 

repatriantów.  

Przewodniczący Komisji przystąpił do opiniowania wniosku A.M. w sprawie repatriacji. Komisja przy  

udziale  4 członków obecnych na sali w głosowaniu  2 głosy „za” 0 głosów „przeciw”, 2 głosy 

„wstrzymujący się”– pozytywnie zaopiniowano wniosek.  

Ad. pkt 4 Opinia wniosku V.V. w sprawie repatriacji. 

Przewodniczący Komisji  Marian Toruński odczytała negatywną opinię Burmistrza Miasta Kętrzyn. 

Przewodniczący Komisji przystąpił do opiniowania wniosku V.V w sprawie repatriacji. Komisja przy  

udziale  4 członków obecnych na sali w głosowaniu  2 głosy „za” 0 głosów „przeciw”, 2 głosy 

„wstrzymujące się”– pozytywnie zaopiniowano wniosek.  

Ad. pkt 5 Opiniowanie projektów uchwał. 

5.1 Skarbnik Miasta Kamila Wybraniec przedstawiła dochody i wydatki za I kwartał od 1.01.2021r do 

31.03.2021r z podziałem na jednostki.  

Radny Czesław Ćwik – zadał pytanie: z jakiego powodu wzrosły koszty za Pocztę Polską  i czy Straż 

Miejska dostarcza przesyłki ? 

Skarbnik Miasta Kamila Wybraniec poinformowała, że wcześniej decyzje były dostarczane za 

pośrednictwem pracowników urzędu, były podpisane umowy zlecenia i pracownicy dostarczali sami 

mieszkańcom decyzje. Ze względu na pandemię wzrost koszt około 30%. Straż Miejska nie dostarcza 

przesyłek mieszkańcom.  

Następnie Skarbnik Miasta Kamila Wybraniec omówiła projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr 

XXXIII/230/2020 Rady Miejskiej w Kętrzynie z dnia 30 grudnia 2020r. w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miejskiej Kętrzyn na lata 2021 – 2033. Jednocześnie 

poinformowała, że wpłynęła autopoprawka Burmistrza Miasta aby wprowadzić zmiany w załączniku nr 

3 Objaśnienia do projektu uchwały dodaje się punkty: 

Zmniejszenie wydatków bieżących przeznaczonych na promocję miasta w wysokości 130.000 zł          

i rozdysponowanie ich na: 

 - zakupy towarów i usług związanych z prawidłowym funkcjonowaniem infrastruktury drogowej  - 

30.000 zł, 
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- dofinansowanie zadań własnych Gminy w zakresie kultury fizycznej i sportu, wyłonionych w drodze 

otwartego konkursu ofert – 50.000zł; 

- dotacja dla Kętrzyńskiego Centrum Kultury – 50.000zł. 

Radny Rafał Rypina – zadał pytanie, że zwiększyły się wydatki w zakresie kultury fizycznej i sportu, 

wyłonionych w drodze otwartego konkursu ofert, czy będzie jeszcze jeden konkurs ? 

Skarbnik Miasta Kętrzyn Kamila Wybraniec – poinformowała, że będzie ogłoszony otwarty konkurs dla 

organizacji pozarządowych.  

Radny Rafał Rypina zwrócił się za zapytaniem na jakie cele przeznaczona jest dotacja dla KCK? 

Skarbnik Miasta Kętrzyn Kamila Wybraniec - udzieliła odpowiedzi, że na wniosek Dyrektora KCK, 50 

tyś. na modernizację i doposażenie placu zabaw przy ul. Kajki …,90 tyś. na wykonanie prac 

konserwatorskich sceny w amfiteatrze, …chcemy wyjść szerzej z kulturą w postaci galerii, 

przeniesienie galerii z kina do punktu informacji turystycznej, przygotowanie zajęć wakacyjnych          

i wydarzeń kulturalnych. 

Komisja nie zgłosiła uwag do autopoprawki i Przewodniczący przystąpił  do jej  przyjęcia przy udziale 4 

członków w głosowaniu – 2 głosy ”za”; 0 głosów „przeciw” 2 głosy „wstrzymujące się” – 

autopoprawka została przyjęta. 

Komisja przeanalizowała  przedmiotowy projekt uchwały i nie zgłosiła poprawek. 

Przewodniczący Komisji przystąpił do opiniowania projektu uchwały wraz z przyjętą autopoprawką. 

Komisja przy  udziale  4 członków obecnych na sali w głosowaniu  2 głosy „za”, 0 głosów „przeciw”,        

2 głosy „wstrzymujące się” - pozytywnie zaopiniowano projekt uchwały. 

5.2 Skarbnik Miasta Kamila Wybraniec omówiła projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta 

Kętrzyn na rok 2021. Jednocześnie poinformowała, że wpłynęła autopoprawka Burmistrza Miasta aby 

dokonań przesunięcia środków w ramach posiadanego budżetu w celu dostosowania budżetu do 

potrzeb realizowania projektu pn. „TIK” w Szkole Podstawowej nr 3 w Kętrzynie.  

Komisja nie zgłosiła uwag do autopoprawki i Przewodniczący przystąpił  do jej  przyjęcia przy udziale 4 

członków w głosowaniu – 2 głosy ”za”; 0 głosów „przeciw” 2 głosy „wstrzymujące się” – 

autopoprawka została przyjęta. 

 Komisja przeanalizowała  przedmiotowy projekt uchwały i nie zgłosiła poprawek. 

Przewodniczący Komisji przystąpił do opiniowania projektu uchwały wraz z przyjętą autopoprawką. 

Komisja przy  udziale  4 członków obecnych na sali w głosowaniu  2 głosy „za”, 0 głosów „przeciw”,   

2 głosy „wstrzymujące się” - pozytywnie zaopiniowano projekt uchwały. 

5.3 Naczelnik Wydziału Zarządzania Majątkiem, Architektury i Urbanistyki – Katarzyna Jezierska 

omówiła projekt uchwały w sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego 

zasobu Gminy Miejskiej Kętrzyn. Poinformowała, że uchwała określa zasady  wynajmowania lokali oraz 

kryteria, jakie powinny spełniać osoby ubiegające się o wynajem lokali z mieszkaniowego zasobu 

Gminy Miejskiej Kętrzyn. Określa w szczególności: 

- wysokość dochodu gospodarstwa domowego uzasadniającą oddanie w najem lokalu na czas 

nieoznaczony i najem socjalny lokalu oraz wysokość dochodu gospodarstwa domowego uzasadniającą 

stosowanie obniżek czynszu, 
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- warunki zamieszkiwania kwalifikujące wnioskodawcę do ich poprawy, 

- kryteria wyboru osób, którym przysługuje pierwszeństwo zawarcia umowy najmu lokalu na czas 

nieoznaczony i umowy najmu socjalnego lokalu, 

- warunki dokonywania zamiany lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu gminy oraz 

zamiany pomiędzy najemcami lokali należących do tego zasobu a osobami zajmującymi lokale w 

innych zasobach, 

- tryb rozpatrywania i załatwiania wniosków o najem lokali zawierany na czas nieoznaczony i najem 

socjalny lokali oraz sposób poddania tych spraw kontroli społecznej, 

- zasady postępowania w stosunku do osób, które pozostały w lokalu opuszczonym przez najemcę lub 

w lokalu, w którego najem nie wstąpiły po śmierci najemcy,  

- warunki, jakie musi spełniać lokal wskazywany dla osób niepełnosprawnych,  

z uwzględnieniem rzeczywistych potrzeb wynikających z rodzaju niepełnosprawności, 

Komisja przeanalizowała  przedmiotowy projekt uchwały i nie zgłosiła poprawek. 

Przewodniczący Komisji przystąpił do opiniowania projektu uchwały. Komisja przy  udziale  4 członków 

obecnych na sali w głosowaniu  4 głosy „za” - pozytywnie zaopiniowano projekt uchwały. 

5.4 Naczelnik Wydziału Zarządzania Majątkiem, Architektury i Urbanistyki – Katarzyna Jezierska 

omówiła projekt uchwały w sprawie Wieloletniego Programu Gospodarowania Mieszkaniowym 

Zasobem Gminy Miejskiej Kętrzyn na lata 2021-2025 wraz z autopoprawką. Poinformowała, że 

wieloletni program gospodarowania zasobem mieszkaniowym gminy powinien obejmować                

w szczególności: 

1) prognozę dotyczącą wielkości oraz stanu technicznego zasobu mieszkaniowego gminy  

w poszczególnych latach; 

2) analizę potrzeb oraz plan remontów i modernizacji wynikający ze stanu technicznego budynków          

i lokali, z podziałem na kolejne lata; 

3) planowaną sprzedaż lokali w kolejnych latach; 

4) zasady polityki czynszowej oraz warunki obniżania czynszu; 

5) sposób i zasady zarządzania lokalami i budynkami wchodzącymi w skład mieszkaniowego zasobu 

gminy oraz przewidywane zmiany w zakresie zarządzania mieszkaniowym zasobem gminy               

w kolejnych latach; 

6) źródła finansowania gospodarki mieszkaniowej w kolejnych latach; 

7) wysokość kosztów w kolejnych latach, z podziałem na koszty bieżącej eksploatacji, koszty 

remontów oraz koszty modernizacji lokali i budynków wchodzących w skład mieszkaniowego 

zasobu gminy, koszty zarządu nieruchomościami wspólnymi, których gnilna jest jednym ze 

współwłaścicieli, a także koszty inwestycyjne; 

8) opis innych działań mających na celu poprawę wykorzystania i racjonalizację gospodarowania 

mieszkaniowym zasobem gminy, a w szczególności: 

a) niezbędny zakres zamian lokali związanych z remontami budynków i lokali, 

b) planowaną sprzedaż lokali. 
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Komisja nie zgłosiła uwag do autopoprawki i Przewodniczący przystąpił  do jej  przyjęcia przy udziale 4 

członków w głosowaniu – 4 głosy ”za”; 0 głosów „przeciw” 0 głosów „wstrzymujących się” – 

autopoprawka została przyjęta. 

 Komisja przeanalizowała  przedmiotowy projekt uchwały i nie zgłosiła poprawek. 

Przewodniczący Komisji przystąpił do opiniowania projektu uchwały wraz z przyjętą        

autopoprawką. Komisja przy  udziale  4 członków obecnych na sali w głosowaniu  4 głosy „za”, 0 

głosów „przeciw”,   0 głosy „wstrzymujące się” - pozytywnie zaopiniowano projekt uchwały. 

5.5 Naczelnik Wydziału Zarządzania Majątkiem, Architektury i Urbanistyki – Katarzyna Jezierska 

omówiła projekt uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy „Wiosenna” w mieście Kętrzyn. 

Poinformowała, że w związku z wnioskami właścicieli przyległych nieruchomości o nadanie numerów 

porządkowych istniejącym budynkom oraz prognozą przyszłej zabudowy zachodzi konieczność nadania 

nazwy „Wiosenna” drodze wewnętrznej położonej w obrębie nr 4 m. Kętrzyn, oznaczonej w ewidencji 

gruntów jako działka nr 3/10 i część działki nr 23. Nadanie nazw przedmiotowej ulicy umożliwi 

zachowanie spójności w nadawaniu numeracji porządkowej nowo wybudowanym budynkom. 

Komisja przeanalizowała  przedmiotowy projekt uchwały i nie zgłosiła poprawek. 

Przewodniczący Komisji przystąpił do opiniowania projektu uchwały. Komisja przy  udziale  4 członków 

obecnych na sali w głosowaniu  3 głosy „za” , 1 głos wstrzymujący się” - pozytywnie zaopiniowano 

projekt uchwały. 

5.6 Naczelnik Wydziału Zarządzania Majątkiem, Architektury i Urbanistyki – Katarzyna Jezierska 

omówiła projekt uchwały w sprawie nadania nazw ulicom w mieście Kętrzyn. Poinformowała, że            

w związku z systematyczną sprzedażą działek przeznaczonych pod zabudowę mieszkaniową 

jednorodzinną położonych w okolicy ul. S. Batorego w Kętrzynie oraz istniejącą i prognozowaną 

zabudową w przedmiotowym obszarze zachodzi konieczność nadania następujących nazw ulicom 

położonym w obrębie nr 8 miasta Kętrzyn: 

-  ulica Lawendowa dla nieruchomości oznaczonej w ewidencji gruntów, jako działka                      

nr 12/26,   

-  ulica Chabrowa dla nieruchomości oznaczonej w ewidencji gruntów, jako działka                             

nr 12/45,  

-  ulica Wrzosowa dla części nieruchomości oznaczonej w ewidencji gruntów, jako fragment działki 

nr 12/10. 

Naczelnik Wydziału Katarzyna Jezierska poinformowała, że skonsultowano nazwy z mieszkańcami 

przedmiotowych ulic. Na 11 mieszkańców 9 potwierdziło, 1 z właścicieli posesji nie przyjął takiej 

propozycji i zaproponował nazwę Liliowa zamiast Chabrowa. Pozostali właściciele posesji nie wnieśli 

uwag. 

Komisja przeanalizowała  przedmiotowy projekt uchwały i nie zgłosiła poprawek. 

Przewodniczący Komisji przystąpił do opiniowania projektu uchwały. Komisja przy  udziale  4 członków 

obecnych na sali w głosowaniu  2 głosy „za” , 2 głosy wstrzymujące się” - pozytywnie zaopiniowano 

projekt uchwały. 
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5.7 Naczelnik Wydziału Oświaty i Spraw Społecznych  – Katarzyna Kopeć omówiła projekt uchwały            

w sprawie powołania Młodzieżowej Rady Miejskiej w Kętrzynie i nadania jej statutu. Poinformowała, że 

w związku z docierającymi sygnałami do burmistrzów w sprawie utworzenia takiej Rady, 

Burmistrzowie wystosowali pisma do wszystkich szkół miejskich i do szkół prywatnych oraz szkół 

powiatowych w celu pozyskania oceny czy są za tym, aby młodzieżowa Rada Miejska w Kętrzynie 

powstała. Wszystkie szkoły miejskie odpowiedziały na temat pozytywnie, prywatne również a ze szkół 

powiatowych dostaliśmy jedną odpowiedź pozytywna. W ramach wspierania idei upowszechniania idei 

samorządowej został przygotowany projekt Burmistrza Miasta Kętrzyn. Młodzieżowa Rada składać się 

będzie z 9 radnych a kadencja trwać będzie 2 lata. 

Radny Czesław Ćwik – zadał pytanie, ponieważ taka sama Rada powstaje w powiecie, czy może Pani 

wie na jaką kadencję jest przewidziana w powiecie?  

Naczelnik Wydziału Oświaty i Spraw Społecznych  – Katarzyna Kopeć – poinformowała, że nie wie ile 

będzie trwała kadencja w powiecie.  

Radny Czesław Ćwik – jeżeli to możliwe to proszę o uzyskanie takiej informacji na sesję, aby te Rady 

były zbieżne jeżeli chodzi o kadencje bo tak uważam, że będzie słuszne.  

Radna Zofia Waszkiewicz- poinformowała, że taka Rada kiedyś była i dłuższa kadencja niż 2 lata nie 

zda egzaminu z uwagi na to, że jednak jeśli zdecydujemy jakiś radny młodzieżowy został wybrany do 

tej rady w wieku 15 lat w roku kolejnym kończy szkołę i zmienia szkołę więc on z automatu przestaje 

być tym radnym. Czyli okres 2 letni z uwagi na to, że mamy ograniczone prawo wyborcze do 

określonego wieku przedłużenie kadencji na 4 lata nie ma sensu, nie byłoby to możliwe do utrzymania 

składu osobowego radnych. Uważa, że okres 2 lat jest najbardziej uzasadniony.  

Zastępca Burmistrza Maciej Wróbel – poinformował, że rozmawiał z Panem Starostą nie mają jeszcze 

żadnej uchwały gotowej, nie maja też planu na to jak długa ma być kadencja, być może będą 

wzorować się na naszym projekcie uchwały. Nasza uchwała będzie pierwsza i Pan Starosta mówi, ze 

będzie się przypatrywał jak to będzie u nas wyglądało.   

Radny Marian Toruński – poprosił, że jak ta Rada Młodzieżowa powstanie to żeby ktoś się tą radą 

zajmował bo poprzednia rada została pozostawiona sobie sama i dlatego przestała istnieć.  

Komisja przeanalizowała  przedmiotowy projekt uchwały i nie zgłosiła poprawek. 

Przewodniczący Komisji przystąpił do opiniowania projektu uchwały. Komisja przy  udziale  4 członków 

obecnych na sali w głosowaniu  4 głosy „za” - pozytywnie zaopiniowano projekt uchwały. 

5.8 Naczelnik Wydziału Oświaty i Spraw Społecznych  – Katarzyna Kopeć omówiła projekt uchwały          

w sprawie zmiany uchwały nr LVI/328/18 Rady Miejskiej w Kętrzynie z dnia 5 lipca 2018 r.  w sprawie 

ustalenia maksymalnej liczby zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych oraz zasad usytuowania 

miejsc sprzedaży i podawania napojów alkoholowych na terenie Gminy Miejskiej Kętrzyn. 

Poinformowała, że na podstawie Wyroku Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Olsztynie w 

sprawie stwierdzenia nieważności § 2 pkt. 1) uchwały Nr LVI/328/18 Rady Miejskiej w Kętrzynie z dnia 

5 lipca 2018 r. w sprawie ustalenia maksymalnej liczby zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych 
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oraz zasad usytuowania miejsc sprzedaży i podawania napojów alkoholowych na terenie Gminy 

Miejskiej Kętrzyn, zwiększa się odległość z 25 na 35 metrów.  

Radny Czesław Ćwik – zadał pytanie: czy ta kwestia była konsultowana z nowym składem Komisji 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych? 

Naczelnik Wydziału Oświaty i Spraw Społecznych  – Katarzyna Kopeć – poinformowała, że 20 kwietnia 

2021r odbyło się posiedzenie Komisja Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i jest odnotowane w 

protokole, że  była rozmowa na ten temat.  

Radny Czesław Ćwik – zadał pytanie: i czym się ta rozmowa zakończyła jakąś opinią ? 

Naczelnik Wydziału Oświaty i Spraw Społecznych  – Katarzyna Kopeć – odpowiedziała, że nie mam 

opinii tylko w protokole jest zanotowane, ze taka dyskusja na ten temat była.  

Radna Zofia Waszkiewicz – poinformowała, że w uzasadnieniu jest napisane, że projekt został 

poddany analizie i pozytywnie zaopiniowany na posiedzeniu Gminnej Komisja Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych w dniu 20.04.2021r. 

Radny Czesław Ćwik – Zwrócił  uwagę, że  Gminna Komisja Rozwiązywania Problemów Alkoholowych,  

powinna się w tej kwestii wypowiedzieć, jest to lekceważenie nowych członków komisji. 

Komisja przeanalizowała  przedmiotowy projekt uchwały i nie zgłosiła poprawek. 

Przewodniczący Komisji przystąpił do opiniowania projektu uchwały. Komisja przy  udziale  4 członków 

obecnych na sali w głosowaniu  2 głosy „za” , 2 głosy wstrzymujące się” - pozytywnie zaopiniowano 

projekt uchwały. 

5.9 Przewodniczący Komisji Marian Toruński przedstawił projekt uchwały w sprawie zlecenia Komisji 

Rewizyjnej Rady Miejskiej w Kętrzynie przeprowadzenia kontroli. Poinformował, że do projektu w/w 

uchwały wpłynęła w dniu 27.04.2021r autopoprawka Radnego Zbigniewa Nowaka o wprowadzenie 

zmiany w: § 1. „Zleca się Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Kętrzynie przeprowadzenie kontroli 

działań Burmistrza Miasta Kętrzyn w zakresie realizacji wieloletnich zadań inwestycyjnych pn. „Budowa 

ul. Górnej w Kętrzynie” oraz „Przebudowa ul. Ogrodowej w Kętrzynie”, na które Gmina Miejska 

Kętrzyn otrzymała w 2020 r. 14,3 mln dofinansowania z Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg” 

Radny Marian Toruński – uważa, że Komisja Rewizyjna nie powinna takiego przypadku badać jest od 

tego organ wykonawczy.  

Komisja nie zgłosiła uwag do autopoprawki Radnego Zbigniewa Nowaka i Przewodniczący przystąpił  

do jej  przyjęcia przy udziale 4 członków w głosowaniu – 3 głosy ”za”; 0 głosów „przeciw” 1 głos 

„wstrzymujące się” – autopoprawka została przyjęta. 

Komisja przeanalizowała  przedmiotowy projekt uchwały i nie zgłosiła poprawek. 

Przewodniczący Komisji przystąpił do opiniowania projektu uchwały wraz z przyjętą autopoprawką. 

Komisja przy  udziale  4 członków obecnych na sali w głosowaniu  3 głosy „za”, 1 głosów „przeciw”,        

0 głosów „wstrzymujących się” - pozytywnie zaopiniowano projekt uchwały. 

 

5.10  Przewodniczący Komisji  Marian Toruński przedstawił projekt uchwały w sprawie wystąpienia ze 

Związku Miast Polskich. 
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Radna Zofia Waszkiewicz – podtrzymuje, że uzasadnienia wnioskodawcy do tej uchwały ją nie 

przekonują i określa to jednym zdaniem, że ideą jest wspieranie samorządu terytorialnego . Uważa, że 

to jest bardzo szeroki temat  i bardzo dla nas ważny. Dzisiaj Związek Miast Polskich skierował do nas 

pismo, które bardziej rozszerza i całkowicie się z tym zgadza w związku z tym będzie głosować 

przeciw.  

Radny Czesław Ćwik – zadał pytanie: Związek Miast Polskich do nas wystosował pismo w związku z 

tym pismem zastanawiam się czy ktoś posiada wiedzę w jaki sposób ZMP wszedł w posiadanie takiej 

wiedzy, czy ktoś z urzędu pisał pismo do nich, czy kontaktował się,  bo nie wiem skąd te pismo się 

pojawiło ?  

Zastępca Burmistrza Maciej Wróbel – odpowiedział, że nie pisaliśmy do Związku Miast Polskich. 

Radny Rafał Rypina  -poinformował, że posiada informacje z Biura Obsługi Rady, ze był telefon ze 

Związku Mast Polskich z prośbą o przesłanie projektu uchwały i nie miał nic przeciwko tego, aby ten 

projekt wysłać. A skąd była informacja, która posiadali to nie wie.  

Zastępca Burmistrza Maciej Wróbel – poinformował, że nie jest to żadną tajemnicą, że koledzy 

samorządowcy z innych miast słyszeli czy od Państwa radnych czy innych osób o takim pomyśle           

i zatroskani dzwonili pytając co tu się w Kętrzynie dzieje, co radni PIS wymyślili, że chcą wystąpić ze 

Związku Miast Polskich.  

Radny Czesław Ćwik – cieszy się, że tak mocno Związek Miast Polskich śledzi poczynania klubu PIS. 

Komisja przeanalizowała  przedmiotowy projekt uchwały i nie zgłosiła poprawek. 

Przewodniczący Komisji przystąpił do opiniowania projektu uchwały. Komisja przy  udziale  4 członków 

obecnych na sali w głosowaniu  2 głosy „za” ; 2 głosy „przeciw”- głosowanie nie dało rozstrzygnięcia.  

 

5.11 Przewodniczący Komisji  Marian Toruński przedstawił projekt uchwały w sprawie przekazania 

pisma według właściwości. 

Komisja przeanalizowała  przedmiotowy projekt uchwały i nie zgłosiła poprawek. 

Przewodniczący Komisji przystąpił do opiniowania projektu uchwały. Komisja przy  udziale  4 członków 

obecnych na sali w głosowaniu  4 głosy „za” - pozytywnie zaopiniowano projekt uchwały. 

Ad. pkt 6 Informacje i wolne wnioski.  

Radny Rafał Rypina zadał pytania:  

- Czy rezygnujemy z Budżetu Obywatelskiego w kolejnej edycji na 2022r ?  

- Jako radni podejmowaliśmy uchwalę w sprawie przystąpienia do Związku Miast Pogranicza czy coś 

się w tej materii dzieje, czy jesteśmy tym członkiem i kto nas prezentuje? 

Zastępca Burmistrza Maciej Wróbel – odpowiedział, że jeżeli chodzi o Budżet Obywatelski decyzja 

ostateczna jeszcze nie zapadła jak będzie wyglądał budżet. Wiele uzależniamy od dzisiejszej 

konferencji Pana Premiera i zniesienia obostrzeń. Wszystko powoli zaczyna wracać do normalności,         

mamy jeszcze czas i będę sugerował aby wrócić do  Budżetu Obywatelskiego.  

Jeżeli chodzi o Związek Miast Pogranicza to pandemia spowodowała, że związek ten jest trochę 

martwy. Miastem wiodącym tego związku są Bartoszyce, monitorowaliśmy proponowaliśmy spotkanie 
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z Braniewem i Węgorzewem. Jesteśmy w kontakcie stałym ale nie ma formy oficjalnego zjazdu lub 

zgromadzenia i należy sobie postawić pytanie czy należy ten związek utrzymywać, czy jednak należy 

go zakończyć ponieważ tej współpracy nie ma jak sobie zakładaliśmy.  

Przewodniczący Komisji Marian Toruński odczytał następujące pisma, które wpłynęły do Rady: 

 Komenda Powiatowa Policji w Kętrzynie zwraca się z prośbą o ujęciu w budżecie Miasta 

Kętrzyn kwoty 21 000zł zł na dofinansowanie zakupu samochodu osobowego typu SUV. 

 Wojewódzki Sąd Administracyjny w Olsztynie - wyrok w sprawie przyjęcia programu opieki 

nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy 

Miejskiej Kętrzyn na rok 2017 stwierdza nieważność zaskarżonej uchwały w całości.  

 Wniosek Komisji Edukacji, Kultury, Zdrowia i Spraw Socjalnych Rady Miejskiej w Kętrzynie na 

podstawie którego, zobowiązuje Burmistrza Miasta do zapoznania Radnych rady miejskiej z 

wnioskiem złożonym do Wojewody Warmińsko- Mazurskiego w sprawie pozyskania środków 

na utworzenie miejsca dziennego pobytu seniorów. 

 Pismo Pani B. R. w sprawie Loży Masońskiej. 

 Radna Zofia Waszkiewicz – wnioskuje o przedstawienie informacji jak się kształtowały koszty 

jeżeli chodzi o zimowe utrzymanie dróg na 2020 – 2021 rok.  

 Radny Marian Toruński wnioskuje o montaż oprawy oświetleniowej na słupie przy ul. Marii 

Konopnickiej 25. 

 Radna Zofia Waszkiewicz wnioskuje o przedstawienie informacji jakie działania muszą być 

podjęte aby przyjąć repatriantów.  

 

Ad. pkt 7. Przewodniczący Komisji poinformował, że do protokołu nie zgłoszono  poprawek                     

i przystąpił do jego przyjęcia przy udziale 4 członków , w głosowaniu 4 głosy „za” – przyjęto protokół 

posiedzenia Komisji nr 40/2021 

Ad. pkt 8 Wobec omówienia porządku obrad Przewodniczący zamknął  posiedzenie. 

  

 
 
Na tym protokół zakończono i podpisano. 
Protokołowała: Joanna Golińska 
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